
 

Den 8:e juni hade klubben förhandling med HR-direktören Tomas Pira angående 

de tre förarna på Röda linjen som MTR anklagat för att planera en aktion mot 

företaget. 

SEKO:s utgångspunkt var att rädda våra kamraters anställning samt att utgå från 

deras behov. 

 

SEKO har gjort allt, inom de ramarna som vi har haft för att hitta den bästa 

lösningen. Vi har ändrat en del saker, utifrån medlemmarnas påpekanden i 

överenskommelserna, till deras fördel.  

 
SEKO och MTR har kommit överens utifrån vad medlemmarna tyckte och 

SEKO var öppna för olika alternativ som skulle uppstå om våra medlemmar 

skulle meddela oss något annat, inklusive att de skulle inte godta en uppgörelse.  

 

Nu måste MTR visa vilja och satsa på att förändra situationen på Röda linjen, 

inte bara med kosmetiska förändringar. 

 

SEKO kommer att fortsätta diskussionen med MTR om det rådande missnöjet 

och vi kommer att satsa på att förbättra situationen för förarna på Röda linjen. 
 

SEKO kommer inte kommentera personärenden och vi kommer 

inte att diskutera innehållet i överenskommelserna med andra än 

de berörda. 
 

Med vänliga hälsningar 

 

Jannis Konstantis   Olle Persson 
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